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Kommunledningskontoret 
  

  
Till  Kommunstyrelsen 

  
  

Svar på initiativärende – Skillingaryds simhall 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att anse nämndinitiativet som 
besvarat. Detta med hänvisning till att det finns ett pågående ärende från tekniska nämnden 
till kommunstyrelsen om äskande av budgetmedel för att hålla simhallen i brukbart skick. I 
tekniska nämndens skrivelse framgår en kostnadsuppskattning för renoveringen. 

Sammanfattning av ärendet 
Thomas Axelsson (KD) väckte vid arbetsutskottets sammanträde 2024-12-04 ett 
initiativärende med förslaget att be tekniska nämnden komma till kommunstyrelse och 
redogöra behov och kalkyl för reparation av Simhall i Skillingaryd alternativt rivning. 
 
Kommunledningskontoret fick i uppdrag att bereda ärendet. Tekniska nämnden har 
överlämnat ett ärende om simhallen i Skillingaryd (KS 2024/255) till kommunstyrelsen och 
som i beslut 2025-02-12 § 26 föreslår kommunfullmäktige att av investeringsbudget 2025 
omfördela 9 000 000 kronor från ID 91012 Hjortsjöskolans mellanstadier till Skillingaryds 
simhall ID 9434 för att hålla simhallen i brukbart skick. 
 

Ärende 
1. Bakgrund: Ett nämndinitiativ lämnades in 2024-12-04 av Thomas Axelsson (KD) med 
förslag om att be tekniska nämnden komma till kommunstyrelse och redogöra behov och 
kalkyl för reparation av Simhall i Skillingaryd alternativt rivning. 
 
Tekniska nämnden föreslår kommunstyrelsen i beslut 2024-11-19 §117 att ombudgetera 
medel från tillfälliga åtgärder kök Hok skola till reinvesteringar fastigheter för att hålla 
Skillingaryds simhall i brukbart skick. Detta till följd av att en större fuktskada har upptäckts 
på takkonstruktionen på simhallen i Skillingaryd. Bedömningen är att inga akuta åtgärder 
behöver göras för att säkerställa hållfastheten men de sämsta delarna av råsponten behöver 
bytas ut för att inte belastas av större snömängder under vintern. Brister i tak med mera, 
utifrån gjord utredning, samt planerade åtgärder i närtid för att hålla Skillingaryds simhall i 
brukbart skick uppgår till ca 13 000 tkr. 
 
2. Ekonomiska konsekvenser: Förslag till beslut kräver inga ytterligare kostnader. 
 
3. Samråd: Initiativärendet har stämts av på kommunstyrelsens tjänstemannaberedning. 
 
4. Politiska mål och hållbarhetsperspektiv: - 
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5. Verkställighet, uppföljning och utvärdering: Eftersom förslaget är att initiativet ska anses 
som besvarat avslutas ärendet efter beslut.  
 
6. Förvaltningens helhetsbedömning: Att initiativet ska anses som besvarat då det finns ett 
äskande av budgetmedel från tekniska nämnden till kommunstyrelsen för att hålla simhallen i 
brukbart skick. I tekniska nämndens skrivelse framgår kostnadsuppskattning för renovering. 
 
7. Beslutsunderlag:  
Arbetsutskottets beslut 2024-12-04 §227 
Initiativärende 

Beslutet ska skickas till 
Initiativtagare 

 

Handläggare 
Annika Hedvall, kommundirektör 
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